
 

„PROTOKÓŁ Nr XV.2020 

z sesji Rady Gminy Majdan Królewski 

odbytej dnia 29 września 2020 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Majdanie Królewskim w godz. 1400 – 1435 

 

 

Sesji przewodniczył Pan Waldemar Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski. 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Jerzy Wilk – Wójt Gminy Majdan Królewski 

2. Janina Wójtowicz – Z- ca Wójta Gminy Majdan Królewski 

3. Małgorzata Letniowska – Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi sołectwa – jak w liście obecności 

 

 

Ad.1.  

Otwarcie sesji. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski Pan 

Waldemar Kamiński. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych 

jest 15 radnych i Rada Gminy jest władna, aby podejmować prawomocne decyzje. Poprosił także 

radnych o potwierdzenie swojej obecności za pomocą pilotów.  

(lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

Zaproponował, aby obrady XIV sesji przebiegały według następującego porządku: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

5. Przedstawienie informacji o: 

a) przebiegu wykonania budżetu Gminy Majdan Królewski za I półrocze 2020 roku, 



b) kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, 
o których mowa w art. 226 ust. 3,  

c) przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2020 r. następujących jednostek: 

 Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Majdanie Królewskim, 

 Gminnej Biblioteki Publicznej w Majdanie Królewskim, 

 Gminnego Ośrodka Kultury w Majdanie Królewskim. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Majdan Królewski na rok szkolny 
2020/2021; 

2) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu; 

3) zawarcia porozumienia na wykonanie robót budowlanych w ramach zadania pn.: Rozbudowa 
drogi gminnej „Drogi Osiedlowe” w Majdanie Królewskim skrzyżowanie z drogą krajową Nr 9 
ul. Jagiellońskiej; 

4) zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok.  

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania, uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący poddał porządek obrad XIV sesji pod głosowanie. 

W głosowaniu, w którym udział brało 15 radnych, Rada Gminy 15 głosami za przyjęła proponowany 

porządek obrad. 

(porządek obrad stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z XIV sesji 

Pan Przewodniczący poinformował, że do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi i poddał protokół z XIV 

sesji pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Gminy 14 głosami za przy 1 wstrzymującym się przyjęła protokół z XIV 

sesji. 

 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

Pan Wójt poinformował, że od ostatniej sesji do Urzędu Gminy wpłynęło 1897 pism i 673 faktury co 

łącznie daje 2568 spraw do załatwienia.  



Następnie poinformował o przeprowadzonych w tym okresie przetargach i zakończonych inwestycjach 

oraz złożonych wnioskach o dofinansowanie: 

 Podpisano umowę o zamówienie publiczne w trybie przetargu nieograniczonego na roboty 

budowlane tj. Remont, rozbudowa i przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Majdan o 

nawierzchni asfaltowej i to dotyczy zadania rozbudowa drogi gminnej ulicy Jagiellońskiej 

włączenie do drogi krajowej włącznie z przeniesieniem kapliczki, która znajduje się 

bezpośrednio przy drodze krajowej, rozbudowa drogi gminnej do Tęczy tj. na terenie Krzątki, 

rozbudowa drogi gminnej publicznej w Komorowie „do Kopcia”, remont drogi wewnętrznej w 

Majdanie Królewskim ul. Łąkowa, remont drogi gminnej w Komorowie to jest od drogi 

powiatowej w kierunku Porąb Dymarskich do Brzostowej Góry do drogi Żwirowej która, została 

zrealizowana w pierwszym półroczu tego roku, utwardzenie placu w ramach 

zagospodarowania terenu PSZOK w Rusinowie tj. za oczyszczalnią w Rusinowie, budowa drogi 

gminnej w Komorowie za lasem, tam już została położona nawierzchnia bitumiczna. Roboty te 

realizuje firma Dylmex ze Staszowa. Łączna wartość tych robót to 2 330 000, termin realizacji 

do 31 października 2020 r.   

 Podpisano również umowę o zamówienie publiczne w trybie przetargu nieograniczonego na 

roboty budowlane tj. wykonanie nawierzchni z kostki brukowej i to dotyczy wykonania zatoki 

parkingowej i chodnika w gminie Majdan na zakresach: przebudowa drogi wewnętrznej ul. 

Łokietka tj. 195 m, utwardzenie zatoki parkingowej 350 m tj. naprzeciwko szkoły podstawowej 

w Majdanie Królewski przy ul. Jagiellońskiej i remont chodnika przy drodze powiatowej w 

Krzątce 800 m. Łączna wartość tych prac 343 170 zł z terminem zakończenia do 31 października 

tego roku. 

 Przygotowano dokumenty, przeprowadzono postępowanie o zamówienie publiczne w trybie 

przetargu nieograniczonego na dostawę 20 osobowego autobusu, przystosowanego do 

przewozu osób niepełnosprawnych. Firma która ten autobus ma dostarczyć to jest firma z 

Warszawy. Wartość tego autobusu to jest 242 925 zł. W dniu dzisiejszym została podpisana 

umowa przez stronę która ma dostarczyć ten autobus i autobus będzie dostarczony jeszcze w 

tym roku. 

 Przygotowano dokumenty, przeprowadzono postępowanie o zamówienie publiczne w trybie 

przetargu nieograniczonego na budowę sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej na terenie 

gminy Majdan Królewski. To zadanie i ta procedura jest jeszcze w toku. Jedna ze złożonych 

ofert zapewne zostanie wybrana. Najniższa oferta opiewała na kwotę poniżej 200 000 zł, 

najdroższa oferta to jest około pół miliona złotych no i teraz jest badane czy ten oferent który 

złożył ofertę najniższą jest na tyle wiarygodny żeby umowę można było z nim podpisać. 



 Zakończono i odebrano roboty budowlane na przebudowywanych drogach to jest przebudowa 

drogi gminnej Komorów – Brzostowa Góra. W Brzostowej Górze to było realizowane do końca 

czerwca. Przebudowa drogi gminnej „Rozkopana” w Brzostowej Górze i przebudowa drogi 

gminnej wewnętrznej w Woli Rusinowskiej tj. droga transportu rolnego. Te zadania zostały 

zrealizowane , rozliczone i uregulowane płatnością. 

 W wyniku prowadzonych negocjacji już nie w ramach przetargów nieograniczonych, zostały 

podpisane umowy na wykonanie wylewki oraz tynkowanie ścian na sali gimnastycznej w szkole 

podstawowej w Komorowie - wartość robót 12 300 zł, roboty zakończone 10 lipca. Dostawa i 

montaż ławek na murki na placu rekreacyjnym przy budynku policji również roboty zostały 

zrealizowane za kwotę 8 500 zł. Odebrane 28 sierpnia. Wymieniono lampy i okablowanie na 

sali gimnastycznej szkoły podstawowej w Komorowie, wartość robót 5 500 zł, odebrano 31 

lipca. Wykonano remont drogi wewnętrznej do pompowni w Komorowie – wartość robót 29 

900 zł, odebrano 27 lipca. Wykonano remont ciągów komunikacyjnych w szkole podstawowej 

W Hucie Komorowskiej - wartość robót 31 700 zł, roboty odebrano 28 sierpnia. Wymiana 

stolarki okiennej w budynku publicznej szkoły podstawowej w Brzostowej Górze – roboty 

odebrano niedawno wartość robót 68 000 zł. Wykonano również projekt budowa wiaty 

magazynowej przy stacji uzdatniania wody w Hucie Komorowskiej. To jeszcze nie zostało 

odebrane. Umowa została podpisana. Wartość umowy 12 300 zł. 

 Zakończono roboty siłami własnymi tj. ogrodzenie cmentarza w Komorowie. W tej chwili prace 

prowadzone są przy budynku gospodarczym wraz z jego rozbudową o wiatę na kontenery do 

gromadzenia odpadów. Przy szkole podstawowej w Majdanie prowadzony jest także bieżący 

nadzór nad pracami które w tej chwili są realizowane. 

Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi i poinformował, że ewentualne pytania będą 

zadawane w pkt. 6. 

 

Ad. 5 

Przedstawienie informacji o: 

a) przebiegu wykonania budżetu Gminy Majdan Królewski za I półrocze 2020 roku, 
b) kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 ust. 3,  
c) przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2020 r. następujących jednostek: 

 Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Majdanie 
Królewskim, 

 Gminnej Biblioteki Publicznej w Majdanie Królewskim, 

 Gminnego Ośrodka Kultury w Majdanie Królewskim. 
Pan Przewodniczący poinformował, że te wymienione informacje były już przedstawiane Wysokiej 

Radzie na posiedzeniu komisji wspólnej. Następnie Pan Przewodniczący przytoczył uchwałę 



Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie nr XV/165/2020 z dnia 3 września 2020 roku w sprawie 

opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Majdan Królewski informacji o przebiegu wykonania budżetu 

gminy za pierwsze półrocze 2020 roku. Poinformował, że opinia ta jest pozytywna.  

Następnie zapytał czy Wysoka Rada ma jeszcze jakieś pytania do tych informacji. Pytań nie było. Pan 

Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Majdan Królewski na rok szkolny 

2020/2021; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu komisji. 

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

2) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu komisji.  

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

3) zawarcia porozumienia na wykonanie robót budowlanych w ramach zadania pn.: 

Rozbudowa drogi gminnej „Drogi Osiedlowe” w Majdanie Królewskim skrzyżowanie z drogą 

krajową Nr 9 ul. Jagiellońskiej; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu komisji.  

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 



 

4) zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok. 

Pani Anna Trawińska z- ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Następnie 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji ale w 

dniu dzisiejszym radni otrzymali autopoprawkę.  

Pan Przewodniczący poprosił Skarbnika Gminy Majdan Królewski o udzielenie wyjaśnień do projektu 

uchwały. Pani Skarbik omówiła zmiany wnoszone autopoprawką. 

Głos zabrał Pan Wójt, który dodatkowo wyjaśnił, że jeśli chodzi to o kwotę 46 000 zł to jest to wartość  

robót które jak Pani Skarbnik mówi realizowanych w pasie drogi krajowej nr 9 i potem protokołem 

będzie przekazane na majątek Skarbu Państwa, nasz koszt ale majątek Skarbu Państwa bo to będzie 

utrzymywane przez zarządcę drogi krajowej nr 9 a my dalej będziemy utrzymywać tylko ulicę 

Jagiellońską. I tak jak mowa wartość tych prac z kosztorysu wynika 46 000 zł. Natomiast 25 000 zł droga 

Osada-Obarówka wzięło się to stąd że chcielibyśmy złożyć wniosek na likwidację skutków powodzi z 

roku 2019. Nie możemy tego uczynić z racji że stan własnościowy do tej pory nie został uregulowany. 

W roku ubiegłbym zostały skierowane pisma do Wojewody dotyczące drogi Zbójeckiej i przepustów na 

tej drodze i również tej drogi Osada-Obarówka i postępowanie toczy się praktycznie przez rok i nic nie 

rokuje perspektyw żeby w przeciągu kolejnych dwóch lat był jakiś finał żeby gmina się stała 

właścicielem tejże drogi. Jest wpisana jako władający nie jest właścicielem i formalnie nie możemy 

takiego wniosku składać. Te 25 tysięcy pozwoli opracować dokumentację na przebudowę przepustu i 

jakiegoś tam odcinka drogi w obrębie tego przepustu i przeprowadzenie procedury zgodnie ze spec 

ustawą o drogach i przejęcie tego gruntu na rzecz gminy i to jest procedura, którą szacuję w granicach 

3 do 4 miesięcy. Na ten moment jest po rozmowach z projektantem na tyle posunięte uzgodnienia że 

liczymy na to że uda się to w tym roku zakończyć. Kolejna kwota tj. 101 000,00 zł bierze się stąd że w 

poprzedniej wersji na miesiąc czerwiec kiedy był planowany zakup zamiatarki była planowana 

zamiatarka zawieszana na ciągniku, natomiast w tej chwili zmiana planów bo uważam że nie do końca 

by nam to rozwiązywało nasze problemy. Chcemy kupić zamiatarkę jak są zamiatarki samobieżne na 

samochodach które zbierają i mają polewaczkę, zraszają żeby nie było kurzu i samoczynnie zbierają. 

Byłaby to zamiatarka doczepiana do ciągnika. Można by wtedy zebrać piasek który po zimowym 

posypywaniu przy krawężnikach się gromadzi, można by było zamieść chodniki, no praktycznie dużo 

bardziej funkcjonalna niż ta która w tej pierwotnej wersji była planowana za te kilkanaście tysięcy 

złotych. Kolejna rzecz to jest 30 000 zł na remont budynku przy Szkole Podstawowej w Majdanie. Tam 

się okazało że przy zdjęciu blachy występowały przecieki. Nad tą częścią gdzie jest siłownia, szatnie, 

łazienki zdjęta została blacha i tam trzeba było wymienić niektóre łaty, niektóre elementy konstrukcji 

dachowej, trzeba wyłożyć folię która jest paroprzepuszczalna pod blachę itd. Trzeba to pouzupełniać 

jak to zgodnie ze sztuką budowlaną być powinno.  



Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania, uwagi? Nie było.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

Ad. 6 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

Pan Przewodniczący odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Gminy:  

1) Od mieszkańców Osiedla Obarówka w Hucie Komorowskiej w sprawie budowy oświetlenia 

ulicznego. Pan Przewodniczący skierował pismo do prac Komisji Rady Gminy.  

2) Od Pani Barbary Kulczyckiej w sprawie ponownego wszczęcia postępowania 

administracyjnego w sprawie naruszenia stosunków wodnych. Przewodniczący 

poinformował, że pismo zostanie skonsultowane z radcą prawnym i zostanie podjęta decyzja 

o dalszym przebiegu sprawy.  

Następnie Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś wnioski, zapytania. Nie było. 

 

Ad. 7 

Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że porządek obrad XV sesji Rady Gminy został 

wyczerpany, po czym dziękując  zamknął posiedzenie XV sesji Rady Gminy Majdan Królewski.  

 

 

Protokołował: 

Dorota Borawa 

 

 

 

 


